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Odůvodnění hodnocení a celkové shrnu :

Práce je zajímavě pojatá. Bohužel zdroje české hiporehabilitační literatury nejsou dohledané, naopak citace literatury
z roku 1995 je velmi zavádějící, vzhledem k tomu, že hiporehabilitace se za posledních 10 let výrazně posunula a to
i z hlediska způsobu práce a využi koní a plemen.

Velmi oceňuji diskuzi, kde studentka došla k perfektnímu závěru, že ”terapie” ve Stáji Bílý kámen byly jezdecké hodiny
a ne řádná jednotka HTP, tudíž nebyl využitý maximální potenciál. Není uvedené vzdělání dohlížejícího terapeuta
z Cesty Řevnice, ale dá se předpokládat, že neměl vzdělání v oboru HTP. Pokud má autorka dále zájem se v tomto
směru získat zkušenos , doporučuji praxi ve středisku Pirueta PN Havlíčkův Brod, kde pracují s dětskou klientelou.

V práci jsou grama cké chyby a překlepy, obsah nemá ak vní linky na text, můj pocit je, že po kvalitní přípravě bylo
následné zpracování provedeno na poslední chvíli.

Otázky k obhajobě:

1. Čím je podložená vaše úvodní věta, že animoterapie je v ČR málo využívaná na rozdíl v zahraničí?

2. Proč jste si vybrala téma hiporehabilitačního oboruHTP? Je to jedno z nejtěžších zaměření, hodláte se mto směrem
dále zabývat?
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